幼兒、長者及社會服務

大自然教育師

課桯	就業前景	升學銜接	認可資歷
幼兒教育高級文憑 特殊幼兒照顧及融合 教育高級文	註冊幼稚園教師特殊幼兒工作員	● 直接升讀西英格蘭大學幼兒教育(榮譽)文學士(課程註冊編號: ● 253201)銜接學士學位(1年完成),資歷獲本地及國際認可 ●	教育局認可幼稚園教師 社會福利署認可特殊幼兒工作員
· 快乐幼兄照顧及融合 教身高級义 憑	幼兒中心主管幼兒工作員	 衡接本地或海外全日/兼讀制的相關學士課程,包括: 幼兒教育榮譽學士 幼兒教育榮譽學士課程(領導與非華語幼兒) 特殊教育榮譽文學士 文學士(幼兒教育)學位課程 幼兒教育學教育學士(榮譽)學位課程 	社會福利署認可幼兒中心主管社會福利署認可幼兒工作員社會福利署認可幼兒工作員課程取得資歷架構水平四
綜合社會及健康服務 高級文憑	• 健康護理主任	6. 幼兒教育(榮譽)教育學士 7. 教育榮譽學士(幼兒教育:領導及特殊教育需要) 8. 理學士(應用兒童發展) 9. 健康教育榮譽學士 直接升讀西英格蘭大學健康與社會護理(榮譽)理學士(課程註冊編)	註冊保健員
	活動幹事復康助理安老服務行政人員	號:253136)銜接學士學位(1年完成),資歷獲本地及國際認可 • 銜接本地或海外全日/兼讀制的相關學士課程,包括: 1. 老年學理學學士	
社區服務策劃及領航	社區項目策劃社區發展主任復康助理社會設計師	2. 應用老年學及服務管理(榮譽)文學士 學位課程3. 社會創新設計(榮譽)文學士學位課程4. 醫療護理榮譽理學士等	課程取得資歷架構水平四
社會工作高級文憑	● 註冊社會工作者	 直接升讀西英格蘭大學健康與社會護理(榮譽)理學士(課程註冊編號: 253136)銜接學士學位 (1年完成),資歷獲本地及國際認可 ⑥接本地或海外全日制/兼讀制的相關 學士課程,包括: 1. 社會工作(榮譽)文學士學位 2. 社會科學學士(社會工作) 3. 社會工作學士(榮譽)學位 4. 社會工作(榮譽)學士 5. 社會科學(榮譽)學士 6. 社會工作(榮譽)社會科學學士 	課程取得資歷架構水平四
遊戲為本學習高級文憑	 活動幹事 項目統籌 程序助理 福利工作員 教學助理 學習支援助理 課外活動助理 校本支援導師 戶外學習教師及助理 	 銜接本地或海外全日制/兼讀制的相關學士課程,包括: 1. 西英格蘭大學健康與社會護理(榮譽)理學士(課程註冊編號:253136)# 2. 香港理工大學社會政策及社會創業榮譽文學士 3. 香港教育大學社會創業與發展研究榮譽社會科學學士 4. 香港浸會大學創新醫療及社會健康榮譽社會科學學士 5. 香港都會大學商業創新榮譽工商管理學士 6. 香港大學設計創業、設計與創新榮譽工商管理學士 	畢業生通過所需評核後,可額外獲發不同遊戲專業證 如: 日本粉彩希望藝術協會和諧粉彩準指導師證書 香港心理衞生會「精神健康急救」課程修業證書

CHILDCARE, ELDERLY AND COMMUNITY SERVICES

Programme	Career Path	Articulation	Profession
Higher Diploma in Child Care and Education Higher Diploma in Special Child Care and Inclusive Education	Career Path Kindergarten Teacher Special Child Care Worker Child Care Supervisor Child Care Worker	 Direct entry to BA (Hons) Early Childhood (Registration No. : 253201) at the University of the West of England Bristol (UWE Bristol) (1 year Top-up Degree) Articulate to other relevant full-time / part-time degree programmes offered by various local and overseas universities Bachelor of Education (Honours) (Early Childhood Education) Bachelor of Education (Honours) (Early Childhood Education) in Leadership and Non-Chinese Speaking Children Bachelor of Arts (Honours) in Special Education Bachelor of Arts (Early Childhood Education Bachelor of Education (Honours) in Early Childhood Education, School of Continuing Education Bachelor of Education (Honours) in Early Childhood Education (Leadership and Special Educational Needs) Bachelor of Science in Applied Child Development 	Registered Kindergarten Teacher (recognised by Education Bureau (EDB))
Higher Diploma in Integrated Social and health Services Higher Diploma in Community Service Planning and Navigation	 Health Care Officer Programme Workers Rehabilitation Assistant Administrative Executive Community Executive Community Development Officer Rehabilitation Assistant 	 9. Bachelor of Health Education (Honours) Direct entry to BSc (Hons) Health and Social Care (Registration No.: 253136) at the University of the West of England Bristol (UWE Bristol) (1 year Top-up Degree) Articulate to other relevant full-time / part-time degree programmes offered by various local and overseas universities, e.g. Bachelor of Science in Gerontology Bachelor of Arts (Honours) in Applied Ageing Studies and Service Management Bachelor of Arts (Honours) in Social Design 	Registered Health Worker Qualifications Framework (QF) Level 4 Qualifications Framework (QF) Level 4
Higher Diploma in Social Work	Social Designer Registered Social Worker	 Bachelor of Science (Honours) in Health Care etc Direct entry to BSc (Hons) Health and Social Care (Registration No.: 253136) at the University of the West of England Bristol (UWE Bristol) (1 year Top-up Degree) Articulate into other relevant full-time / part-time degree programmes offered by various local and overseas universities, e.g. Bachelor of Arts (Hons) in Social Work Bachelor of Social Sciences in Social Work Bachelor of Social Work (Hons) Bachelor of Social Work (Honours) Programme Bachelor of Social Sciences (Hons) in Social Work Bachelor of Social Sciences (Hons) in Social Work Bachelor of Social Sciences (Hons) in Social Work 	Registered Social Worker Qualifications Framework (QF) Level 4
Higher Diploma in Play-based Learning	 Event Assistant and Coordinator Programme Officer and Worker School-based Support Tutor, Welfare Work Play Instructor Well-being Tutor Extra-Curricular Activity Assistant Learning Support Assistant, Outdoor Activity Facilitator Outdoor Education Instructor Project Officer Teaching Assistant 	Articulate to other relevant full-time / part-time degree programmes offered by various local and overseas universities, e.g. 1. Bachelor of Science (Honours) in Health and Social Care, the University of the West of England, Bristol (Registration No.: 253136)# 2. Bachelor of Arts (Honours) in Social Policy and Social Entrepreneurship, the Hong Kong Polytechnic University 3. Bachelor of Social Sciences (Honours) in Social Entrepreneurship and Development Studies, the Education University of Hong Kong 4. Bachelor of Social Sciences (Honours) in Innovation in Health and Social Well-Being, Hong Kong Baptist University 5. Bachelor of Business Administration (Honours) in Innovation and Enterprise, Hong Kong Metropolitan	 Graduates who passed the required assessment could obtain additional play-related certificates, such as: Pastel Nagomi Art Associated Instructor Certificate awarded by Japan Pastel Hope Art Association Mental Health First Aid Course Certificate issued by the Mental Health Association of Hong Kong
		University 6. Bachelor of Business Administration (Honours) in Entrepreneurship, Design and Innovation, the University of Hong Kong	